
-------- Originalmeddelande -------- 
Från: habib.dilmac@tibel.se  
Datum: 2015-09-16 13:29 (GMT+01:00)  
Till: Augin Marawgeh <augin65@hotmail.com>  
Rubrik: Re: Förfrågan!  

Shlomo  Augin,  

Ber om ursäkt att det dröjt, då frågan är viktig så har vi vänt oss till föreningarna men 
även vänt oss till två av varandra oberoende jurister för att se över situationen. Då 
föreningarna som svarat helt klart tycker att 16 augusti gäller och båda juristerna gett 
oss en trygghet, ännu en gång i att det som ägt rum från föreningarnas sida inte 
strider mot stadgarna så har vi nu valt att ta ärendet vidare på rättslig väg.  

Ni kommer att inom kort kontaktas av ett juridiskt ombud som härmed tar över 
ärendet och kontakterna kommer därmed överlåtas helt till ombudet.  

Med vänlig hälsning 

Habib  Dilmac  

  

2015-09-05 22:10 skrev Augin Marawgeh: 

 Schlomo Habib! 
  
Jag har fått i uppdrag att skicka denna förfrågan till dig. 
För att lösa den pågående konflikten inom Riksförbundet rekommenderade 
Ungdomsstyrelsen att det bästa vore om bägge parter kom överens och utlyser ett 
nytt extra årsmöte för att välja en styrelse för Riksförbundet. 
Frågan är: hur ställer du dig till detta förslaget? 
  
Med vänlig hälsning 
  
Augin Marawgeh 
SRFs sekreterare 
 


